
Zápis z jednání školské rady ze dne 17. 10. 2017 na ZŠ Na Výsluní Brandýs nad Labem-Stará 

Boleslav, Kostelecká 1750, 250 01 Brandýs nad Labem-Stará Boleslav 

Přítomni: Mgr. Eva Beníšková, Ing. Břetislav Krchov, Mgr. Nina Nováková, Ing. Eduard Česnek, Jana 

Kalfusová, Mgr. Tomáš Valášek 

Host – Mgr. Jan Přibyl – ředitel školy 

Program:  

1. Schválení výroční zprávy za školní rok 2016-2017 

2. Projednání koncepce rozvoje školy na období 2017-2018 

3. DVPP 

4. Čerpání evropských peněz 

5. Různé 

ad1) schválení výroční zprávy 

Školská rada schválila výroční zprávu za školní rok 2016-2017. Členům školské rady byla výroční zpráva 

odeslána k prostudování 1. 10. 2017. 

ad2) Koncepce rozvoje školy 

Ředitel školy Mgr. Jan Přibyl předložil školské radě dokument – Koncepci rozvoje školy na období 2017-

2020. Členové školské rady byli obeznámeni se zásadami rozvoje a se všemi podstatnými otázkami 

dalšího rozvoje. 

ad3) Členové rady diskutovali o výši finančních prostředků na další vzdělávání pedagogických 

pracovníků 

ad4) Členové rady byli seznámeni s čerpáním peněz z evropských fondů (Výzva č. 56.) 

ad5) Členové rady diskutovali o větrání ve třídách a nadcházejících akcích školy. 

Oba dokumenty budou vyvěšeny na webových stránkách školy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Eva Beníšková 

Ověřil: Ing. Břetislav Krchov 

 


